

FORD SERVICE



Connect Scheduled Maintenance Service 定期保養服務

Every 6 months/10,000km (Whichever comes first) 每6個月/10,000公里 (以先到者為準)

Coverage: ■ Basic Check-up on

- ▶ Engine
- ▶ Body & Electrical
- ▶ Brake System
- ▶ Underchassis
- ▶ Tires
- ▶ Quality Check

■ Change of engine oil & genuine oil filter

服務包括: ■ 基本檢查以下項目

- ▶ 引擎
- ▶ 車身及電器系統
- ▶ 制動系統
- ▶ 車底
- ▶ 輪胎
- ▶ 質量測試

■ 更換引擎機油及機油油隔

Service Charge 服務收費

Single Scheduled Maintenance Service
單次定期保養服務
\$ 2,788

1-Year Plan : 2 services
1年計劃 : 2次服務
\$ 5,500

FREE 免費 :



Arrange to testing centre for attending annual examination* (1 time valued at \$700)
安排往指定驗車中心進行年驗*(1次價值\$700)

3-Year Plan : 6 services
3年計劃 : 6次服務
\$16,500

FREE 免費 :



Arrange to testing centre for attending annual examination* (3 times valued at \$2,100)
安排往指定驗車中心進行年驗*(3次價值\$2,100)



Upgrade warranty period to the 1st 60 months or 100,000 km (whichever comes first) (valued \$10,800)
保用期延長至首 60 個月或 100,000 公里 (以先到者為準) (價值 \$10,800)

Single Item Inspection Fee 單項基本檢查費用

\$ 1,980

Remarks 備註 :

- * \$695 Vehicle Examination Fee charged by Transport Department is not included.
* 不包括運輸署指定車輛檢驗中心車輛檢驗收費 \$695
- Chemical Waste Handling Fee of \$99 applies for every engine oil replacement service (the fee is waived for joining service plans).
每次更換機油服務收取廢料處理費用 \$99 (惠顧服務計劃則獲豁免此費用)。
- All price are subject to change without prior notice. 價目如有更改, 恕不另行通知。
- Venture Motors Limited reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
宏鋒汽車有限公司保留修改任何條文之權利, 如有修改恕不另行通知。



Online Appointment
網上預約



Enquiry by WhatsApp
WhatsApp 查詢



2023.08



SCAN & GO

Ford Centre 福特中心

Unit 1, G/F, Vanta Industrial Centre, 21-33 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung
葵涌大連排道 21-33 號宏達工業中心地下1室

Service Hotline 維修熱線 : (852) 3768 4898

www.ford-hk.com

Venture Motors Ltd.